
Confiança en el futur 

Vila-real afronta l’any 2025 amb il·lusió, però també amb el coneixement que encara tenim un 

llarg camí per davant per a consolidar el futur de la nostra ciutat. Com a alcalde, puc afirmar que 

els últims anys han estat de gran transformació per al nostre municipi. La gestió d’un Ajuntament 

condicionat per un deute històric i una situació econòmica derivada de l’urbanisme mal 

gestionat pel PP ens ha fet viure moments difícils. Però també hem superat aquests obstacles 

amb esforç, amb el suport de la ciutadania i, des d’aquest estiu, gràcies a la solidesa del pacte 

de govern de la Llum de Tol, que ens ha permès establir una base d'estabilitat política 

fonamental per tirar endavant. 

Aquest 2024 que tanquem ha estat un any de feina intensiva per posar en marxa projectes, 

invertir en el que calia i, sobretot, planificar el que ens espera en els pròxims anys. No ha sigut 

un any fàcil, per la demora en entrar en vigor el pressupost i perquè encara arrosseguem els 

efectes de les crisis que hem encadenat en els últims anys: la covid, la guerra d’Ucraïna, la 

inflació,... a les quals, desgraciadament, s’ha sumat la terrible DANA del 29 d’octubre. Des 

d’aquestes línies, vull reiterar la solidaritat i condolences a totes les víctimes i persones 

afectades; i també mostrar el meu orgull, com a alcalde, per la resposta de solidaritat que ha 

sorgit des de Vila-real cap als nostres germans valencians.  

Per a la nostra ciutat amb cor de poble, 2024 serà també per sempre l’any del 750é Aniversari 

de la Fundació de la ciutat i de la nostra parròquia Arxiprestal; ho hem celebrat, junts i juntes, 

amb actes que quedaran per a la història, com la trobada dels nostres patrons, Sant Pasqual i la 

Mare de Déu de Gràcia, amb el Crist de l’Hospital; la instauració d’un acte institucional amb 

motiu del 9 d’Octubre o la concessió de la Medalla d’Or de la ciutat a la Unió Musical la Lira, la 

Junta Central de Setmana Santa –que celebra el seu 50é aniversari-, el Club Ciclista Vila-real –

amb un segle de vida- i el Cos Nacional de Policia; a més, hem ampliar el llistat d’honors i 

distincions amb el mestre José Goterris i l’escriptor Francisco Moreno com a Fills Predilectes a 

títol pòstum per la música i lletra del nostre himne.   

Mirant al futur, estic segur 2025 serà un any per a renàixer, per a aprofitar tot el que hem 

construït en els últims anys i per a impulsar una Vila-real moderna i atractiva, un projecte pensat 

per a la nova ciutat del segle XXI. 

És cert que la nostra ciutat arrastra un llast important, el deute i les conseqüències de 

l’urbanisme mal plantejat en etapes anteriors del PP, però a pesar d'això, ens hem sabut adaptar 

a la situació. Vila-real ha estat capaç de reinventar-se fins i tot en temps de dificultat. 

Aquesta transformació de la ciutat ha de passar per la reactivació de projectes que ja tenim 

sobre la taula per a convertir-los en un motor de desenvolupament i dinamisme per a la ciutat. 

El 2025 serà, sens dubte, un any de grans reptes. Però tinc la confiança que, des de l’estabilitat 

política del pacte de govern, la ciutat comptarà amb el suport necessari per tirar endavant els 

seus projectes. Vila-real té futur, i el tenim entre tots. El 2025 serà un any en què, més que mai, 

Vila-real mirarà cap al futur amb confiança. 


